
 
 

Consell Escolar Municipal 
Cornellà de Llobregat 

Data: 2/XII/2014                                                                                                               Nº: 4 

Assistents:  
Rocío García, Enric Térmens, Mª Carme Brito, Beatriz Carrasco, Teresa Cosialls, Cristina 
Gabirondo, Adriana González, Jesús González, Cristina Herrando, Carme Lisbona, Urbano 
Martínez, José Luis Pérez, Joana Piñero, Imma Rodríguez-Xuárez, Carme Romero, María 
Turruchel Alcantud 

S’excusen: Oriol Pallarés, Óscar Mestre, David Caño, Helena Porras,  Rosa María Martinez, 
Leandre Mondrià, Miguel Alberdi, Ana Pilar Fernández, Montserrat Fuentes, Felipe Gómez, 
Begoña Latorre, Ferran López, Natalia Muñoz, Vicent Núñez, Elisa Rubio, Montserrat 
Fuentes Gomez, Salvador Valls, Lluïsa Vázquez, Francesc Corbella, Constancio Enciso 

Ordre del dia: 

 

1. Aprovació, si escau, de l’acta anterior 

2. Proposta d’ampliació de dies de lliure disposició als centres educatius de Cornellà de 

Llobregat 

3. Assumptes sobrevinguts 

4. Precs i preguntes 

 

 S’inicia la sessió a les 17h 38’ 
 

 Al primer punt de l’Ordre del Dia, la sra. Mª Carmen Brito fa una esmena sobre 
l’Acta del CEM del passat 17 de juny respecte al seu càrrec al Institut Esteve Terradas 
(és sots directora i no directora –com consta al document-). 
 

 Al segon punt de l’Ordre del Dia pren la paraula la Regidora, senyora Rocío García, 
dient que aquest és el punt pel qual s’ha convocat aquest CEM i que la proposta 
d’ampliació de dies de lliure disposició consistiria en afegir-hi el 4 de juny, dijous 
abans de Festa Major. Una proposta que sembla que estaria consensuada entre els 
centres de primària i de secundària i que es fa per compensar el canvi de data del 
festiu local del 25 de maig, que passa al proper curs escolar. 
 
La  senyora Mª Carmen Brito del Institut Esteve Terradas diu que el seu centre no 
s’afegeix a aquest consens, perquè el 25 de maig és una data que es va fixar ja al 
setembre al calendari escolar i que, per tant, el centre el 4 de juny ja té activitats 
programades, que en el cas de la FP dual, per exemple, són pràctiques que afecten a 
alumnes i empreses i que canviar-les els suposaria un greu perjudici. 
 
La representant de l’EAP, senyora Imma Rodríguez, no entén el fons de la discussió. 



 
 

Se li explica que l’ampliació dels dies de lliure disposició autoritzada per SSTT es fa 
per compensar que el festiu local s’ha traslladat dins de l’any natural però al següent 
curs escolar, del 25 de maig a la Festa de la Mare de Déu de la Mercè. 
 
El Director del Institut Joan Miró, senyor José Luis Pérez, diu que aquesta 
circumstància ja s’havia donat en alguna altra ocasió i que el que s’ha fet és demanar 
l’autorització a SSTT per ampliar un dia més de lliure disposició i que entre els 
centres es parlava de diverses opcions, entre elles mantenir el dia 25 de maig. 
 
La Regidora d’Educació, senyora Rocío García, diu que, òbviament, per això s’ha 
convocat aquest CEM, per debatre  pros i contres i prendre una decisió i que també 
hi hagut centres de Primària que li han comunicat que tenien colònies programades 
per al 4 de juny. Que, per tant, es tracta de no crear cap perjudici ni als programes 
de FP Dual, ni a l’escoles que poden haver fer precontractes amb les empreses de 
lleure. Afegeix que els criteris d’elecció de festius locals es veuen molt condicionats 
per l’entorn metropolità i per la ciutat de Barcelona i que es té en compte molt més 
l’àmbit productiu i econòmic que l’educatiu, que es mou amb molta més anticipació. 
 
El Director de l’Escola Antoni Gaudí diu que per al seu centre no hi hauria cap 
problema en que fos el dia 4 de juny. 
 
La directora de l’Escola Verdaguer pensa, no obstant, considera que el millor seria 
mantenir el dia 25 de maig que és el que s’ha facilitat també a les famílies al 
calendari escolar. 
 

 Al tercer punt de l’Ordre del Dia, assumptes sobrevinguts, la Regidora d’Educació, 
senyora Rocío García, explica que recentment s’ha fet una Taula de Planificació i que 
està pendent la presència al CEM dels responsables de Serveis Territorials per 
explicar la Planificació del proper curs. 
 
Anticipa, però, que Cornellà queda en una bona situació, encara que hi ha inversions 
pendents molt importants als instituts i a l’escola Mediterrània. Com a novetats per 
al proper curs està la posada en marxa del nou institut a l’edifici de l’escola Sant 
Ildefons i l’aprovació de la doble adscripció entre centres de Primària i Instituts. 
 
El senyor José Luis Pérez, Director del Institut Joan Miró, diu que al final els temes de 
planificació son una qüestió de manca de recursos, perquè no faran inversió en un 
edifici nou. La perspectiva és de 8 anys de creixement de la secundària, però després 
pot venir una nova davallada. 
 
La senyora Beatriz Carrasco, Directora de l’Escola Verdaguer, demana que no 
s’acumuli en aquest nou institut tota la matrícula viva que vagi arribant a la població. 
 
La senyora Maria Turruchel Alcantud, representant del Partit Popular, demana si es 



 
 

pot concretar la data en la qual vindran al CEM els representants de Serveis 
Territorials a explicar la planificació. 
 
El Director d’Educació, senyor Enric Térmens, explica, en aquest sentit, que abans 
del període de preinscripció per al proper curs, que es preveu que sigui desprès de 
Setmana Santa, s’han de fer una sèrie d’actes administratius per part del 
Departament d’Ensenyament: aprovació de la creació del nou Institut, modificació 
de les adscripcions entre els centres de Primària i Secundària, publicació de l’oferta 
de grups i places a cada municipi, etc... Per altra banda, el Departament és reticent a 
facilitar dades provisionals, per tant, és previsible que aquesta compareixença no es 
faci fins que no es tanqui el període ordinari de matrícula. 

 

 Conclou la sessió a les 18h 33´ 
 

ACORDS: 

 
1) Sotmesa a votació l’acta de la sessió del CEM del passat 17 de juny de 2014 s’aprova 

per unanimitat dels assistents amb la incorporació de l’esmena de la senyora Mª 
Carmen Brito. 
 
Vots a favor: Rocío García, Enric Térmens, Mª Carmen Brito, Beatriz Carrasco, Teresa 
Cosialls, Cristina Gabirondo, Adriana González, Jesús González, Cristina Herrando, 
Carme Lisbona, Urbano Martínez, José Luis Pérez, Joana Piñero, Imma Rodríguez-
Xuárez, Carme Romero, María Turruchel Alcantud 
 
Vots en contra: - 
 
Abstencions: - 

 
2) Vistos els fets exposats i les opinions expressades respecte al nou dia de lliure 

disposició afegit al calendari escolar del curs 14/15, s’aprova per unanimitat dels 
assistents que aquest sigui el 25 de maig. 
 
S’acorda també elevar a l’Ajuntament la demanda  per part del món educatiu de 
saber, abans del 30 de juliol, i amb certesa, quines seran les festes locals, per tal de 
poder programar adequadament el calendari escolar del curs següent. 
 
Vots a favor: Rocío García, Enric Térmens, Mª Carmen Brito, Beatriz Carrasco, Teresa 
Cosialls, Cristina Gabirondo, Adriana González, Jesús González, Cristina Herrando, 
Carme Lisbona, Urbano Martínez, José Luis Pérez, Joana Piñero, Imma Rodríguez-
Xuárez, Carme Romero, María Turruchel Alcantud 
 
Vots en contra: - 



 
 

 
Abstencions: - 

 

 
 
 
 
 

Rocío García 
Vicepresidenta del CEM 

 
 
 
 
 

Juan José González 
Secretari del CEM 

 
 

 


